
 

 

 

Geachte heer, mevrouw,  

Als reactie op het voornemen van LNV het volgende: 

 

Ik ben vanaf 1982 werkzaam  in de herten-houderij  als houder en als  handelaar tussen particuliere 

hertenhouders, commerciële houders, gemeenteparken, kinderboerderijen e.a. 

 

In de loop van de jaren heb ik grote aantallen edelherten en damherten geëxporteerd en daarvoor 

op dierziekten getest. 

De herten dienen daarvoor ingevangen te worden in kleine ruimten, dit kan niet anders uitgevoerd 

worden dan door personen zich tussen de dieren bewegen. 

Kans op letsel zou dan groot moeten zijn, echter in mijn 40 jarige carrière hebben ik of mijn 

medewerkers nimmer groot letsel opgelopen als gevolg van de handelingen met deze dieren.  

In vergelijking met de door ons gehouden Schotse Hooglanders in natuurgebieden waarvoor een 

jaarlijkse opvang nodig is om aan de gezondheidseisen te kunnen voldoen brengt dit laatste een 

duidelijk hoger letselrisico voor de houder met zich mee. 

Ik ben het derhalve niet eens met het door u voorgenomen besluit. 

Hoogachtend,  

J. Reijngoudt  

Sint Philipsland  


